
Zápisnica zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Oravce, konaného 

dňa 12. 12. 2023 o 19.00 hodine 

 

 
Na zasadnutí OZ boli prítomní: 

1. Ing. Ľubomír Pinka starosta obce 

 

2. Poslanci obecného zastupiteľstva: p. Ján Styk, p. Svetlana Pinková, Bc. Peter Mazúch, 

p. Ivan Pinka, Bc. Vladimír Filipča 
 

3. Ďalší prítomný: kontrolórka obce Oravce Janka Klimová 

 

 

K 1. bodu programu OZ: 

 

Starosta obce p. Ing. Ľubomír Pinka privítal prítomných poslancov a zároveň otvoril 

rokovanie obecného zastupiteľstva Oravce. Na zasadnutí bolo prítomných 5 poslancov z 5, 

preto bolo konštatované, že obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné. 

K 2. bodu programu OZ:  

 

Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Do návrhovej komisie starosta obce navrhol p. Ivana Pinku za predsedu, Bc. Vladimíra 

Filipču za člena komisie. Za overovateľov zápisnice starosta obce určil poslancov Svetlanu 

Pinkovú a Jána Styka. Za zapisovateľa zápisnice starosta obce určil Bc. Petra Mazúcha.  

Starosta obce dal hlasovať. 
 

Prítomní poslanci (menovite): 

Ján Styk, Bc. Peter Mazúch, Svetlana Pinková, Ivan Pinka, Bc. Vladimír Filipča   
 

Hlasovanie: 
 

HLASOVALI ZA: 5  

( p. Ján Styk, p. Svetlana Pinková, Bc. Peter Mazúch, p. Ivan Pinka, Bc. Vladimír Filipča  )  

 

PROTI : 0         ZDRŽALI SA: 0 

 

K 3. bodu programu OZ:  

 

Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva 

 
Starosta obce oboznámil prítomných s programom zasadnutia, ktorý bol zverejnený na 

úradnej tabuli a webovom sídle obce.  

Starosta obce dal hlasovať o programe tak, ako bol zverejnený. 

 

Prítomní poslanci (menovite): 

Ján Styk, Bc. Peter Mazúch, Svetlana Pinková, Ivan Pinka, Bc. Vladimír Filipča   
 



Hlasovanie: 
 

HLASOVALI ZA: 5  

( p. Ján Styk, p. Svetlana Pinková, Bc. Peter Mazúch, p. Ivan Pinka, Bc. Vladimír Filipča  )  

 

PROTI : 0         ZDRŽALI SA: 0 

 

K 4. bodu programu OZ: 

 

Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutí OZ 

Ide o uznesenie č. 28/2023 týkajúce sa posedenia pre seniorov k mesiacu úcty 

k starším, odvezenia nafrézovaného asfaltu a spílenia stromov pri MF ihrisku a poistenia 

majetku. Posedenie sa zrealizovalo 26.11.2023. Vypílili sa stromy pri MF ihrisku, kde sa 

drevo rozdelilo medzi staršie obyvateľky obce. Nafrézovaný asfalt si rozhrnul pán Horník na 

mieste kde bol vysypaný. Poistenie majetku obec Oravce vyšlo nakoniec najlepšie 

v Komunálnej poisťovni, kde sme aj boli poistený, pričom  navýšenie sumy máme zhruba 

o 25 € a poistnú sumu máme navýšenú o 150 000,-€ na KD a o 20 000,-€ na obecný dom. 

Starosta dal hlasovať. 

Prítomní poslanci (menovite): 

Ján Styk, Bc. Peter Mazúch, Svetlana Pinková, Ivan Pinka, Bc. Vladimír Filipča   
 

Hlasovanie: 
 

HLASOVALI ZA: 5  

( p. Ján Styk, p. Svetlana Pinková, Bc. Peter Mazúch, p. Ivan Pinka, Bc. Vladimír Filipča  )  

 

PROTI : 0         ZDRŽALI SA: 0 

 

K 5. bodu programu OZ: 

 

Návrh na zmenu rozpočtu   

Starosta obce oboznámil prítomných s návrhom. 

Po oboznámení dal starosta hlasovať 

Prítomní poslanci (menovite): 

Ján Styk, Bc. Peter Mazúch, Svetlana Pinková, Ivan Pinka, Bc. Vladimír Filipča   
 

Hlasovanie: 
 

HLASOVALI ZA: 5  

( p. Ján Styk, p. Svetlana Pinková, Bc. Peter Mazúch, p. Ivan Pinka, Bc. Vladimír Filipča  )  

 

PROTI : 0         ZDRŽALI SA: 0 

 

 

 

 

 

 



 

K 6. bodu programu OZ: 

 

Schválenie finančného rozpočtu obce Oravce na roky 2024 – 2026, stanovisko hlavného 

kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce na roky 2024 – 2026.  

Starosta obce oboznámil prítomných s návrhom na rozpočet a následne si prítomný vypočuli 

stanovisko hlavnej kontrolórky. Kontrolórka obce pani Klimová uviedla, že zadĺženosť obce 

je veľká, ale oproti minulému roku sa podarilo zadĺženosť obce znížiť. 

Po oboznámení dal starosta hlasovať 

Prítomní poslanci (menovite): 

Ján Styk, Bc. Peter Mazúch, Svetlana Pinková, Ivan Pinka, Bc. Vladimír Filipča   
 

Hlasovanie: 
 

HLASOVALI ZA: 5  

( p. Ján Styk, p. Svetlana Pinková, Bc. Peter Mazúch, p. Ivan Pinka, Bc. Vladimír Filipča  )  

 

PROTI : 0         ZDRŽALI SA: 0 

 

K 7. bodu programu OZ: 

 

Schválenie VZN č. 2/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady.   

Starosta obce oboznámil prítomných s návrhom VZN č.2/2023, ktoré dostali v pracovných 

materiáloch a bolo zverejnené v obecnej tabuli aj na stránke obce. 

Po oboznámení dal starosta hlasovať 

Prítomní poslanci (menovite): 

Ján Styk, Bc. Peter Mazúch, Svetlana Pinková, Ivan Pinka, Bc. Vladimír Filipča   
 

Hlasovanie: 
 

HLASOVALI ZA: 5  

( p. Ján Styk, p. Svetlana Pinková, Bc. Peter Mazúch, p. Ivan Pinka, Bc. Vladimír Filipča  )  

 

PROTI : 0         ZDRŽALI SA: 0 

 

K 8. bodu programu OZ: 

 

Schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na rok 2024.   

Starosta obce prenechal slovo hlavnej kontrolórke. Po objasnení plánu kontrolnej činnosti dal 

starosta hlasovať. 

Prítomní poslanci (menovite): 

Ján Styk, Bc. Peter Mazúch, Svetlana Pinková, Ivan Pinka, Bc. Vladimír Filipča   
 

Hlasovanie: 
 

HLASOVALI ZA: 5  



( p. Ján Styk, p. Svetlana Pinková, Bc. Peter Mazúch, p. Ivan Pinka, Bc. Vladimír Filipča  )  

 

PROTI : 0         ZDRŽALI SA: 0 

 

K 9. bodu programu OZ: 

 

Schválenie plánu zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 2024.   

Starosta navrhol ako aj pred rokom mať zasadnutia v mesiacoch marec 2024, jún 2024, 

september 2024 a december 2024. 

Následne dal starosta hlasovať 

Prítomní poslanci (menovite): 

Ján Styk, Bc. Peter Mazúch, Svetlana Pinková, Ivan Pinka, Bc. Vladimír Filipča   
 

Hlasovanie: 
 

HLASOVALI ZA: 5  

( p. Ján Styk, p. Svetlana Pinková, Bc. Peter Mazúch, p. Ivan Pinka, Bc. Vladimír Filipča  )  

 

PROTI : 0         ZDRŽALI SA: 0 

 

K 10. bodu programu OZ: 

 

Schválenie zásad hospodárenia s majetkom obce Oravce.   

Starosta obce oboznámil prítomných s informáciami ohľadne zásad hospodárenia. 

Po oboznámení dal starosta hlasovať 

Prítomní poslanci (menovite): 

Ján Styk, Bc. Peter Mazúch, Svetlana Pinková, Ivan Pinka, Bc. Vladimír Filipča   
 

Hlasovanie: 
 

HLASOVALI ZA: 5  

( p. Ján Styk, p. Svetlana Pinková, Bc. Peter Mazúch, p. Ivan Pinka, Bc. Vladimír Filipča  )  

 

PROTI : 0         ZDRŽALI SA: 0 

 

K 11. bodu programu OZ: 

 

Odsúhlasenie kúpnej ceny pozemku k predaju pre p. Styka  

 

Dňa 09.10.2023 p. Pavol Styk, bytom Oravce 68, 976 33 osobne doručil žiadosť o odpredaj 

pozemku parc. č. KN-C 177/8 o výmere 20 m2 - zastavaná plocha, vytvorenej geometrickým 

plánom číslo 36625507-05/2020 over. dňa 21.2.2020  z pozemku parc. č. 177/5 vedeného na 

LV č. 341 v katastrálnom území obce Oravce.  

Žiadateľ odôvodňuje svoju žiadosť tým, že sú poposúvané hranice a chce si to dať do 

poriadku (vysporiadať si pozemok). Žiadal preto obecný úrad o vyjadrenie či má zbúrať 

betónový plot a posunúť si ho bližšie, na svoju hranicu pozemku, alebo je obec ochotná 

odpredať danú časť pozemku na ktorej sa nachádza plot. Táto vec bola spomenutá na 



obecnom zastupiteľstve dňa 6.10.2023, kde predbežne všetci poslanci súhlasili s odpredaním, 

keďže tento plot je postavený od roku 2000 na mieste kde sa nachádzal pôvodný plot.  

Pre výmeru 20 m2 poslanci ObZ navrhli cenu 10,- €/ m2. Z dôvodu malej výmery by náklady 

na vypracovanie znaleckého posudku a náklady na obchodnú verejnú súťaž a dražbu 

prevyšovali kúpnu cenu  pozemku. 

Po oboznámení dal starosta hlasovať  

Prítomní poslanci (menovite): 

Ján Styk, Bc. Peter Mazúch, Svetlana Pinková, Ivan Pinka, Bc. Vladimír Filipča   
 

Hlasovanie: 
 

HLASOVALI ZA: 4  

( p. Svetlana Pinková, Bc. Peter Mazúch, p. Ivan Pinka, Bc. Vladimír Filipča  )  

 

PROTI : 0         ZDRŽALI SA: 1 (Ján Styk) 

 

K 12. bodu programu OZ: 

 

Rôzne 

V tomto bode starosta spomenul, že  požiadal o dotáciu od BBSK na budúci rok k príležitosti 

usporiadania dňa na úcty k starším obyvateľom, tak ako sa to robilo aj tento rok. Chcel by to 

usporiadať tak, že by do programu zahrnul folklórny súbor alebo divadlo. 

Po oboznámení dal starosta hlasovať 

Prítomní poslanci (menovite): 

Ján Styk, Bc. Peter Mazúch, Svetlana Pinková, Ivan Pinka, Bc. Vladimír Filipča   
 

Hlasovanie: 
 

HLASOVALI ZA: 5  

( p. Ján Styk, p. Svetlana Pinková, Bc. Peter Mazúch, p. Ivan Pinka, Bc. Vladimír Filipča  )  

 

PROTI : 0         ZDRŽALI SA: 0 

 

 

K 13. bodu programu OZ:  

 

Diskusia 

 

Starosta si zobral slovo ako prvý a spomenul, že bude podaná žiadosť o výrub stromov pri MF 

ihrisku konkrétne pri potoku. Máme to už predschválené od Povodia Hrona, musí sa to len 

oficiálne zaslať na OÚ a oni to musia chváliť. Stromy sa musia vypíliť svojpomocne 

a následne sa od povodia Hrona musia odkúpiť. Ide o cca 16 kusov stromov. 

Následne by chcel spraviť malý mostík (lavičku) cez potok na úrovni vchodu na ihrisko, ale 

to až keď nám schvália výrub a spília sa stromy. 

 

Taktiež spomenul ešte, že sa budú túto nedeľu 17.12.2023 vykonávať protipožiarne kontroly 

bytov a domov. Musí sa to vykonávať každých 5 rokov. Vytvorili sa kontrolné skupiny, kde 



v jednej bude Ľubomír Pinka (starosta) ako vedúci a Michal Hlaváč a druhú skupinu budú 

tvoriť Roman Hlaváč ako vedúci a Marek Pinka. 

 

Starosta dal hlasovať. 

Prítomní poslanci (menovite): 

Ján Styk, Bc. Peter Mazúch, Svetlana Pinková, Ivan Pinka, Bc. Vladimír Filipča   
 

Hlasovanie: 
 

HLASOVALI ZA: 5  

( p. Ján Styk, p. Svetlana Pinková, Bc. Peter Mazúch, p. Ivan Pinka, Bc. Vladimír Filipča  )  

 

PROTI : 0         ZDRŽALI SA: 0 

 

 

K 7. bodu programu OZ: 

 

Záver 

 

V závere starosta obce poďakoval prítomným za účasť na piatom a zároveň poslednom 

zasadnutí OZ v roku 2023, poprial pekné sviatky a ukončil zasadnutie OZ. 

 

 

Zapísal : Bc. Peter Mazúch  

 

Overovatelia zápisnice :       Svetlana Pinková v.r.         .................................... 

 

                                              Ján Styk v.r.                               ....................................                                                          
 


